
ZAPISNIK 
 
II. SEJE PARLAMENTA  
DIJAŠKE SKUPNOSTI GSŠRM KAMNIK 
V ŠOLSKEM LETU 2022/23 

 
petek, 28. 10. 2022, 5. šolsko uro 
 

 
Seja je potekala v učilnici 22. Vodil jo je Predsednik Matic Hrabar.  
 
Na začetku je bila ugotovljena prisotnosti in potrjen ter dopolnjen dnevni red seje. 
 
Na seji niso bili prisotni člani: Admir Pašić (1.E), Neža Osredkar (2.A), Luka Vettorazzi (2.C), 
Polona Trebušak (2.E), Tija Vidovič (3.G), Žan Razboršek (4.A), Matic Šubelj (4.D), Anja 
Razpotnik (4.E), Tjaša Kovačič (4.F - praksa), Mateja Selšek (4.G - praksa). 
 
Dnevni red: 

1. Potrditev Letnega delovnega načrta  
2. Hišni red GSŠRM Kamnik 
3. Poročilo s seje Sveta šole 
4. Poročilo s seje Parlamenta DOS 
5. Aktualno dogajanje v zvezi s šolskim življenjem 
6. Razno 

 
1) 
Predsednik je članom predstavil osnutek letnega delovnega načrta in prosil za povratno 
informacijo. Stekla je kratka razprava, vendar sprememb letnega delovnega načrta ni bilo 
predlaganih.  
 
SKLEP: Parlament potrjuje Letni delovni načrt DS GSŠRM Kamnik za šolsko leto 
2022/23. 
 
2) 
Predsedstvo je glede na predloge z zadnje seje Parlamenta 22. septembra ravnatelju poslalo 
dopis z zahtevami Dijaške skupnosti glede hišnega reda. Ravnatelj je odobril nošenje bund ali 
jaken pri pouku, med odmorom je za namen prehrane zdaj odprta učilnica 17, glede urnika pa 
bo razmislil do naslednje konference.  
 
SKLEP: Parlament DS GSŠRM Kamnik spremembam Hišnega reda GSŠRM Kamnik 
podaja pozitivno mnenje. 
 
3)  
Predstavnika dijakov v Svetu šole sta poročala o 11. seji Sveta šole, ki je potekala 21. 
septembra. Eden od članov je prosil za gradivo s seje.  
 
SKLEP: Parlament DS GSŠRM Kamnik se seznanja z dogajanjem na 11. seji Sveta šole 
dne 21. 9. 2022.    
 
4) 
Podpredsednica Pia Rihter je poročala o dogajanju na seji Parlamenta Dijaške organizacije 
Slovenije 21. oktobra, katere se je udeležila kot poslanka. Povedala je, da se je seja začela s 
predstavitvijo lanskoletnega predsedstva in predsednika ter njihovih dosežkov.  



Nato so po kratki predstavitvi edinega kandidata izvolili novega predsednika Dijaške 
organizacije Slopovenije, Simona Trussevicha, ki je prejel 64 glasov. Sledila je še predstavitev 
6 kandidatov za predsedstvo, izvoljenih je bilo 5: Črtomir Kelenc, Žak Zupan Galunič, Alma 
Ikanović, Kaja Dolenc in Max Jerovčnik. Kot zadnji so se predstavili kandidati za svet DOS, 
izvoljenih je bilo 15.  
 
Pod točko razno je nekdo predlagal združenje dijaških skupnosti v vseh regijah, ekonomsko 
DOS, znižanje cen dijaških domov in pošiljanje vabil na sejo DOS preko elektronske pošte in 
ne fizično, saj naj bi to bilo potratno ter ne ekološko. Predsednik DOS Simon Trussevich je  
odgovoril, da se mu ne zdi, da tako majhno število papirjev ogroža okolje. 
 
SKLEP: Parlament DS GSŠRM Kamnik se seznanja z dogajanjem na 1. seji Parlamenta 
DOS dne 21. 10. 2022.    
 
5) 
Predsednik je odprl razpravo o aktualnih zadevah.  
 
Na začetku je povedal, da je tekom zbiranja naročil pulover naročilo 135 dijakov, da so 
puloverji prešteti in da je bilo naročilo oddano.  
 
Poročal je še o izvedbi prvega kroga učne pomoči, na katerega se je prijavilo 28 dijakov, ki 
potrebujejo pomoč pri učenju, in 12 prostovoljcev. Nekateri člani so predlagali drugi krog prijav, 
vendar je predsednik odgovoril, da ob majhnem številu prostovoljcev pomoči najverjetneje ne 
bi dobili. Poleg tega je posredoval še link do brezplačnih inštrukcij za matematiko v organizaciji 
OpenProf.  
 
Predsednik je ponovno predstavil Zakon o šolski prehrani, ki prepoveduje avtomate za hrano 
in pijačo v šolskih prostorih. Povedal je, da bo v kratkem stekla sanacija poškodovane strehe 
in da bo nova streha primerna za namestitev sončnih celic.  
 
Napovedal je še župansko predvolilno soočenje, ki si ga želi Dijaška skupnost na šoli 
organizirati za polnoletne dijake 4. letnika. Stekel je tudi kratek pogovor o dobrodelnem 
božičnem koncertu - mentorica je dijake pozvala, da razmislijo, za kakšen namen bi lahko 
zbirali denar. 
 
Člani Parlamenta so tokrat izglasovali izvedbo tematskih dneh, ko bi Dijaška skupnost določila 
npr. temo oblačenja za dijake. Predsednik je člane pozval, da zberejo in posredujejo predloge 
za teme.  
 
Na koncu je Predsednik ponovno prosil člane Parlamenta, da dijake svojih oddelkov 
spodbudijo k oddaji svojih poezij za zbirko šolske dijaške poezije. 
 
6)  
Predsednik je vprašal po končnih predlogih pod točko razno. Teh ni bilo. 
 
Predsednik je sejo zaključil ob 12:45.  
 
Zapisala: 
 

Podpredsednica 
Pia Rihter 

 

 
Predsednik 

Matic Hrabar

 
Kamnik, 31. 10. 2022 
 



V vednost:  
● člani Parlamenta, 
● mentor DS, 
● vodstvo šole, 
● arhiv – Dijaška skupnosti. 

 


